
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lærkehaven 25-60 
tirsdag den 30. juni 2020 

 

Der var fastlagt følgende foreløbige dagsorden for mødet: 
  

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
2. Meddelelser 
3. Evaluering og opfølgning af generalforsamlingen  
4. Status på økonomi for Grundejerforeningen  
5. Status for Fælleshusets budget 2020 
6. Forberedelse af fælles arbejdsdag til september  
7. Fastlæggelse af dato for næste møde – husk kalender  
8. Eventuelt 

  
  
1.    Fastlæggelse af endelig dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
2.    Meddelelser 
Hanne Bengtsson meddelte, at der formentlig ikke bliver en ekstraordinær generalforsamling 
i DFSR vedrørende afstemning om projektforslaget ”Et vildere udtryk af Grønningen”, idet 
afstemningsresultaterne er ved at komme ind fra de forskellige foreninger i området. 
 
Bestyrelsen drøftede, hvordan udsendelse af materiale fra bestyrelsen skal foregå i fremtiden 
og besluttede, at referater fra møder mv. ikke længere sendes ud i papir, men via mail til de 
enkelte grundejere. Referater vil også blive lagt på foreningens hjemmeside: LH2560. 
  
 
3.   Evaluering og opfølgning af generalforsamlingen  
Bestyrelsen evaluerede generalforsamlingen. Tommy Madsen og Claus Christoffersen vil 
udarbejde en oversigt over området, så det klart fremgår hvilke områder, der skal passes af 
foreningen og hvad den enkelte grundejer har ansvar for.  
 
Hanne Bengtsson udarbejder et notat til hjemmesiden, hvoraf det fremgår, at grundejerne 
selv skal renholde deres parkeringspladser for ukrudt samt ligeledes sørge for at holde 
fortov/sti rent for ukrudt på for- og bagside af ens grund. 
 
 
4.    Status på økonomi for Grundejerforeningen  
Tommy Madsen var ved at overdrage kassererjobbet til Pia Steen, som nu er foreningens 
kasserer. 
 
Den 30. juni var der en saldo på driftskontoen på kr. 89.558 og på Grundkontoen var der en 
saldo på kr. 87.409. 



5.  Status for Fælleshusets budget 2020 
Jette Thestrup havde rykket for godkendelse af budgettet i den anden forening, men havde 
fået den besked, at budgettet først skal godkendes på næste møde i Fælleshusudvalget til 
august. 
 
 
6.  Forberedelse af fælles arbejdsdag til september  
Bestyrelsen fastsatte datoen for den frivillige fælles arbejdsdag til  

søndag den 6. september. 
Arbejdsdagen vil begynde med fælles morgenbord i Fælleshuset. 
 
På næste bestyrelsesmøde vil bestyrelsen lave en oversigt, hvilke opgaver der vil skulle 
udføres på arbejdsdagen. 
 
Hanne Bengtsson foreslog, at der skulle være tilmelding, bl.a. for at vide hvem der kunne 
stille bil med anhængertræk til rådighed, hvis der skulle lejes en trailer til at køre haveaffald 
væk efter arbejdsdagen. 
 
 
7.   Fastlæggelse af dato for næste møde  
Næste bestyrelsesmøde blev fastlagt til onsdag den 19. august kl. 19.00. 
 
 
8.   Eventuelt 
Aase Nicolajsen nævnte, at de P-pladser, der havde invalideskilt på kunne annulleres, idet der ikke længere 
er beboere, der har parkering til invalidevogn. Skiltene tages ned og de to pladser bliver så gæsteparkering. 
 
Foreningen havde modtaget besked fra Gjensidige Forsikring om fornyelse og bestyrelsen besluttede, at 
den fornys for en 3-årig periode, idet der opnås en rabat ved at tegne forsikringen for 3 år. 
 


